
5 فوتبال ایران سه شنبه   19 تیر 1403  شماره 7600

newspaper.inn.ir iranvarzeshii

درسکوتکارمیکنیم

مظفریزاده:ازسقفبودجه
استقبالمیکنیم

 ســـعید مظفـــری زاده دربـــاره مطرح شـــدن ســـقف 
قرارداد و مجوز حرفه ای در نشست سالانه می گوید: 
»جلسه بســـیار خوبی بود. شـــفاف بخواهم بگویم، 
این اســـت که بـــا بازیکنـــان و گزینه هـــای مربیگری 
کـــه مدنظرمـــان بـــود، صحبت هـــای لازم را انجـــام 
دادیـــم. نقطـــه نظرات آنهـــا را گرفتیم. هـــر وقت به 
جمع بندی برســـیم و نهایی شـــود، اعلام می کنیم. 
ســـعی می کنیـــم تـــا یکـــی دو روز آینـــده، نفراتی که 
بـــه ثبـــت می رســـانیم و مربـــی کـــه بـــه جمع بندی 
می رســـیم را اعـــلام کنیم. همچون ســـال گذشـــته 
کـــه ســـقف را رعایـــت کردیم، ایـــن فصل نیـــز تابع 

مقررات هســـتیم.«
سرپرســـت مدیرعاملی تراکتور در خصوص بیرانوند 
اینطور توضیـــح می دهد: »من اســـم نفـــر خاصی را 
نمی توانـــم بیـــاورم زیرا ما تمـــام تلاشـــمان این بود 
که در ســـکوت و آرامش کامل نفـــرات خود را جذب 
کنیـــم. به خاطـــر احترامی که بـــرای بازیکن قائلیم، 
همیـــن انتظـــار را از بازیکن داریم، بـــه همین خاطر 
اســـم نمی آورم. اگر به جمع بندی نهایی رســـیدیم، 
اســـم را می گوییم. مـــا هنـــوز بازیکنـــی نگرفته ایم. 
اســـکلت تیم را حفظ می کنیـــم. بنا بـــر ثبات تیمی 
اســـت. نفرات اصلی فصل گذشته را حفظ می کنیم 
و در جاهایـــی کـــه نیـــاز داشـــته و ضعف داشـــتیم، 
بازیکـــن جـــذب می کنیـــم. قـــرار نیســـت بازیکـــن 

بخریم.« اضافی 
مظفـــری زاده در رابطـــه بـــا اینکـــه برخی باشـــگاه ها 
نســـبت به ســـقف بودجه گله دارند، معتقد اســـت: 
»ما تابـــع مقـــررات هســـتیم و اتفاقاً انضبـــاط برای 
لیگ خیلـــی خوب اســـت. فضـــا را رقابتـــی می کند 
ولی باید به یکســـری جنبه ها نیز توجه شـــود. برخی 
تیم ها درگیر بازی آســـیایی هســـتند و بایـــد بتوانند 
رقابـــت کنند با تیم هایـــی که به صـــورت جدی وارد 
مســـابقات می شـــوند. در مجمـــوع ســـقف بودجه، 

ح مثبتی اســـت.« طر

فدراسیونرقمقراردادبازیکنانومربیان
رابررسیمیکند

VARمعطلپول
 امیرمهدی علوی مدیر روابط عمومی فدراسیون 
فوتبال در خصوص جلســـه مدیران باشـــگاه ها با 
مدیـــران وزارت ورزش و فدراســـیون فوتبـــال 
در مـــورد مجـــوز حرفـــه ای، می گویـــد: »در ایـــن 
ســـمینار تمامی معیارها و مـــوارد مرتبط در حوزه 
باشـــگاهداری از دیـــدگاه AFC ارائه و تأکید شـــد 
این مســـیر پرشـــتاب طی شود تا باشـــگاه های ما 
در حوزه ســـخت افزار و نرم افزار به استانداردهای 

بین المللی برســـند.«
علـــوی در مـــورد آخرین وضعیـــت پرداخت مبلغ 
VAR از جانب شرکت توســـعه و نگهداری اماکن 
ورزشـــی، توضیح داد: »۱۳ جلســـه فقط در سال 
۱۴۰۳ بین فدراســـیون فوتبال، شـــرکت توسعه و 
وزارت ورزش و صدا و ســـیما برگزار شد . این پول 
در دی ســـال گذشـــته به حساب شـــرکت توسعه 
واریز شـــده اســـت. در آن زمان بحث مهم بودن 
نظر صدا و ســـیما مطرح شـــد. بـــه هرحال وقتی 
تکنولوژی وارد کشـــور می شـــود، شـــیوه اتصالش 
بـــه ســـامانه های صدا و ســـیما باید مورد بررســـی  
قـــرار بگیـــرد. تأییدیـــه مرتبط بـــه انجام رســـید. 
پـــس از آن هـــم مرحلـــه پرداخـــت وجـــه خرید 
دســـتگاه های VAR اســـت کـــه امیـــدوارم هرچه  

ســـریع تر انجام شود.«
او اشـــاره ای به تخلفات برخی باشـــگاه ها در نقل 
و انتقـــالات نیز داشـــت و در این خصوص توضیح 
داد: »یکی از مباحث جلســـه دیروز درباره ســـقف 
بودجـــه بـــود. هرچـــه مذاکـــره شـــود و حتـــی به 
مرحله عقد قرارداد برســـد، بایـــد در نهایت ثبت 
شـــود. فدراســـیون پـــس از فرایند ثبت قـــرارداد 
رقـــم و جزئیات قرارداد را با دقت بررســـی خواهد 
کـــرد و از کنار مـــوارد مشـــکوک به ســـادگی عبور 

نخواهـــد کرد.«

مذاکرهگلگهربامجتبیحسینی
باشـــگاه گل گهر با ســـرمربی تیم فوتبـــال آلومینیوم 
اراک مذاکـــره کـــرده اســـت. در حالـــی کـــه برخـــی 
رســـانه ها از توافـــق قطعـــی مهـــدی تارتار بـــا گل گهر 
خبر داده بودند، این باشـــگاه مذاکراتی را با مجتبی 
حسینی سرمربی فصل گذشـــته آلومینیوم اراک نیز 

انجام داده اســـت. 
ایـــن مذاکرات از روز گذشـــته آغاز شـــده اســـت و به 
نظـــر می رســـد مدیران گل گهـــر امروز یا فـــردا در مورد 
انتخـــاب ســـرمربی بـــه جمع بنـــدی نهایـــی خواهند 

. سید ر
 بـــر اســـاس این گـــزارش، حســـینی فصل بعـــد هم با 
آلومینیـــوم اراک قـــرارداد دارد، ولـــی ظاهـــراً مدیران 
گل گهر بابـــت پرداخت مبلـــغ رضایتنامـــه این مربی 

مشـــکلی ندارند. 
ســـیرجانی ها مذاکـــره با حســـینی را پیـــش می برند و 
البتـــه رونـــد مذاکره بـــا تارتـــار را هم قطـــع نکرده اند. 
بایـــد دیـــد در نهایت سرنوشـــت نیمکـــت گل گهر به 

کجا خواهد رســـید.
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جنجال

مـــل  عا ن  ا یـــر مد لانه  ســـا نشســـت   
باشـــگاه های فوتبـــال و دپارتمـــان صدور 
مجـــوز باشـــگاهی در ســـالن آمفـــی تئاتر 
مرکـــز ملـــی فوتبـــال برگـــزار شـــد. ایـــن 
نشســـت بـــا حضـــور کیومرث هاشـــمی 
مســـئولان  نـــان،  جوا و  ورزش  وزیـــر 
فدراســـیون فوتبـــال، ســـازمان لیـــگ و 
مدیـــران باشـــگاه ها در حقیقت دورهمی 
فوتبالی هـــا بـــود کـــه بیشـــتر موضوعات 
مطرح شـــده در خصوص ســـقف بودجه 
و اتفاقـــات روزهای نقـــل و انتقالات بود.
هر چند این نشسـت بـا دو محور اصلی در 
خصـوص مجـوز حرفـه ای و آیین نامه هـای 
جدیـد نقـل و انتقـالات از جملـه سـقف 
امـا  می رفـت،  پیـش  باشـگاه ها  بودجـه 
همچنـان متأثـر از موضـوع فسـاد مطـرح 
شـده در هفته هـای اخیـر بـود و حـرف و 
حدیث هایـی در ایـن بـاره وجـود داشـت.
حرفـــه ای؛ محمـــد  بخـــش مجـــوز  در   
رجائیـــان مدیرعامل و حســـین شـــریفی 
)آلومینیـــوم  حرفـــه ای  مجـــوز  افســـر 
اراک(، فرشـــید ســـمیعی سرپرســـت و 

مجـــوز  فســـر  ا ی  ر میرغفـــا علی  ســـید
حرفه ای )اســـتقلال تهران(، رضا درویش 
مدیرعامـــل و امیرعلـــی حســـینی افســـر 
مجوز حرفـــه ای )پرســـپولیس(، ســـعید 

مظفـــری زاده سرپرســـت و فـــرزاد فرزین 
مهـــر افســـر مجـــوز حرفـــه ای )تراکتور(، 
هوشـــنگ نصیـــرزاده مدیرعامل و عباس 
سامانی زاده افســـر مجوز حرفه ای )فولاد( 

و محمد اسفندیارپور مدیرعامل و مهدی 
ســـالاری افســـر مجوز حرفه ای )گل گهر( 

موفـــق به کســـب ایـــن مجوز شـــدند.
در بخـــش مجوز ملـــی لیگ برتـــر؛ احمد 

مـــددی مدیرعامـــل و کاوه آجیلی افســـر 
مجوز حرفه ای )پیـــکان(، مهرزاد نجفیان 
رئیس هیأت مدیره و مهران رجبی افسر 
مجوز حرفه ای )شـــمس آذر(، حمیدرضا 

بایندریـــان مدیرعامل و پریســـا طریقتی 
افسر مجوز حرفه ای )نســـاجی( و محمد 
جواد رحیمـــی مدیرعامل و وحید رحیمی 
افســـر مجوز حرفه ای )هـــوادار( موفق به 

کســـب این مجوز شدند.
در ایـن نشسـت مجـوز ملـی لیـگ یـک، به 
محمد محمدی سرپرسـت و پریسا عبدی 
افسر مجوز حرفه ای )سایپا(، علی عطایی 
مدیرعامـل و محمـد براتـی افسـر مجـوز 
نـوروزی  مهـدی  و  )چادرملـو(  حرفـه ای 
مدیرعامل و مهدی آریانی جم افسر مجوز 

حرفـه ای )آریـو اسلامشـهر( اهـدا گردید.
باشـــگاه ســـپاهان هـــم در این نشســـت 
بی نصیـــب نماند و این باشـــگاه به خاطر 
کســـب همه معیارهای A، به عنوان تنها 
باشـــگاه دارنـــده این مدرک، تقدیر شـــد.

امـــا موضـــوع جنجالـــی این نشســـت در 
خصـــوص آیین نامه هـــای جدیـــد نقـــل 
و انتقـــالات و ســـقف بودجـــه بـــود که با 
واکنش های متفاوتی روبه رو شـــد. برخی 
باشـــگاه ها مثل ســـپاهان و تراکتـــور این 
قانـــون را قبـــول نداشـــتند و حتـــی این 
قانون را باعث ضعیف شـــدن باشـــگاه ها 
دانستند و خواستار حذف سقف بودجه 
شـــدند که با مخالفت روبه رو شـــد. البته 
برخـــی از باشـــگاه ها هـــم ســـقف بودجه 
را مغایـــر بـــا تجهیـــز و آماده ســـازی برخی 
باشـــگاه ها بـــرای لیـــگ نخبـــگان آســـیا 

می دانســـتند.
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احمد مـــددی در مورد اینکـــه پیکان به لیگ یک ســـقوط 
کـــرده، در حالی که بـــه گفته خودش تیمی ارزان داشـــته، 
می گویـــد: »وقتـــی تیمـــی را می بندنـــد حداقـــل 8 هفته 
قبل ســـرمربی شـــروع بـــه بازیکـــن گرفتـــن می کند. من 
حـــدود 70 روز بعـــد از تیم بســـتن بـــه این باشـــگاه اضافه 
شـــدم. یعنی 3 هفته از مســـابقات گذشـــته بـــود. ابتدای 
فصل هم بـــا اقیانوســـی از بازیکنان خوب طرف هســـتید 
ولـــی وقتی ورود کردیـــم عملاً فضایی بـــرای انتخاب نبود. 
ســـهمیه ای بـــرای بازیکـــن گرفتـــن نداشـــتیم. بـــا فاصله 

ارزان تریـــن و جوان تریـــن تیم نســـبت به ســـایر تیم های 
لیگ برتـــر بودیم.«

 مدیرعامل پیـــکان در خصوص پرونده فســـاد در فوتبال، 
معتقد اســـت: »کشـــف فســـاد در هر زمانی صورت بگیرد، 
مهم نیست. فســـاد حتی برای 3 فصل پیش کشف شود، 
ارکان قضایـــی فدراســـیون فوتبال رأی را صـــادر می کنند. 
براســـاس مقررات انضباطی تیمی که تبانی کند و شـــدت 
اقدامات زیاد باشد به کســـر امتیاز و حتی سقوط محکوم 
اســـت. این موضوع محرز و فســـاد در مس رفسنجان رخ 
داده اســـت. بایـــد برخورد کننـــد. می خواهیـــم لیگ برتر 
را آغـــاز کنیم، آیـــا واقعـــاً می توانیـــم خیلی عـــادی از کنار 
این حـــرف و حدیث ها  که 2 ماه اســـت تمام رســـانه ها در 
مـــوردش صحبت می کنند، عبور کنیـــم؟ مگر عضو کمیته 
انضباطی خواب نما شـــده بـــود که آن همه حـــرف زد؟ اگر 
مبلـــغ قابل توجهی بـــه دعانویس می دهیم آیـــا این تبانی 
نیســـت؟ آن دعانویس به نظر شـــما با تیم و بازیکن مقابل 
چه می کند؟ اینها احتمالات اســـت. خواهشـــم این است 
کـــه این پرونـــده را تســـریع بدهنـــد. 25 مرداد لیـــگ برتر 
شـــروع می شـــود. اگر این پرونده به ســـامان نرســـد هیچ 

اتفاقـــی نمی افتد. مردم منتظر هســـتند.«

مدیرعامل سپاهان درباره سقف بودجه تعیین شده، معتقد 
است: »به سقف بودجه نباید به عنوان فیرپلی مالی نگاه کرد 
و به عنوان هزینه تیم ها برای رقابت بهتر به این موضوع نگاه 
شود. اگر بخواهیم در مقایسه با رقیبان خارجی رشد و پیشرفت 
داشته باشیم باید بتوانیم با هزینه متناسب و معقول انتقال 
بازیکنان را انجام دهیم تا بازیکنانی که در آن سطح هستند را 
جذب کنیم. حسن باشگاه سپاهان شفاف بودن آن است. 
بعضی ها می گویند که ما پرداخت هایی خارج از قرارداد داریم 
که درست نیست.« او حرف هایش را اینطور ادامه می دهد: 

»سقف گذاشتن برای این است که سطح رقابت کنترل شود 
که البته می بینیم که 30 سال است در سطح آسیا جام نداشتیم 
و در سال های اخیر هم در رده های باشگاهی نتوانستیم در 
سطوح بالا حضور پیدا کنیم.« آذربایجانی حرف هایی درباره 
بازیکنان دارد: »عددی که در رسانه ها برای آقایی پور اعلام 
می شود حقیقت ندارد. رامین یک قراردادی دارد که البته باید 
با او صحبت کنیم. فکر هم نمی کنم سپاهان با علیرضا بیرانوند 
صحبتی داشته باشد و قرار بر معاوضه رضاییان و بیرانوند هم 

نیست. فرشاد احمدزاده هم با ما قرارداد دارد.«
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 اکبـــر شـــکاری خزانه دار ســـازمان لیـــگ فوتبال 
در خصوص شـــرایط مالی باشـــگاه ها و تبلیغات 
محیطـــی توضیـــح داد: »درآمدهـــا و هزینه هـــای 
ایـــن ســـازمان کامـــلاً شـــفاف و مســـتند اســـت 
چرا کـــه بـــه صـــورت ســـالانه صورت هـــای مالی 
ایـــن ســـازمان توســـط اعضـــای محتـــرم هیأت 
رئیســـه و حســـابرس مســـتقل و ســـازمان های 
امـــور مالیاتی و تأمیـــن اجتماعی حسابرســـی و 
رسیدگی می شـــود. همچنین گزارش حسابرسی 
صورت های مالـــی در مجمع ســـازمان لیگ ارائه 
می شـــود. ایـــن ســـازمان بـــه تمامـــی ذینفعـــان 
خـــود همچـــون فدراســـیون، باشـــگاه های لیگ 
برتـــر، لیگ یـــک و همچنین هیأت هـــای فوتبال 
اســـتانی، بابت حســـاب های فی مابین و صحت 
و ســـقم درآمدهای تخصیص یافتـــه طبق وظیفه 
پاســـخگو اســـت. در ایـــن ارتباط طبق ســـنوات 

گذشـــته در هفته جاری و هفته آینده جلســـه ای 
بـــا خزانه دارهـــا، معاونـــان و مدیـــران مالـــی 
باشـــگاه های لیگ برتری در خصوص  شـــفافیت 
حســـاب های فـــی مابیـــن و تســـهیم درآمدهای 
تبلیغات محیطی خواهیم داشـــت و مســـتندات 

تحویـــل آنها خواهد شـــد.«
 خزانـــه دار ســـازمان لیـــگ در ادامـــه می گویـــد: 
»در خصـــوص درآمدهـــای تبلیغـــات محیطـــی، 
درآمدهـــا کامـــلاً شـــفاف و طبـــق آیین نامـــه بـــه 
ذینفعـــان تســـهیم می شـــود. اخیـــراً برخـــی از 
افراد بدون داشـــتن اطلاعـــات کافی در خصوص 
تبلیغات محیطـــی اظهار نظر می کننـــد که کاملاً 
خـــلاف واقع اســـت زیـــرا هیچگونه تغییـــری در 
اجـــرای تبلیغات محیطـــی انجام نشـــده و مانند 
روال قبل انجام می شـــود و احتمـــال دارد برخی 
دوســـتان ما دچار ســـوءتفاهم شـــده باشند زیرا 
در دســـتورالعمل ناظر بـــر قراردادهـــا در ماده ۴۱ 
آن اشـــاره بـــه تبلیغـــات محیطی شـــده کـــه این 
موضوع مســـأله جدیدی نیســـت زیرا طبق ماده 
۲۲ آیین نامه مسابقات مصوب ۱۳۹۸ و آیین نامه 

لیـــگ برتـــر ایـــن موضـــوع طبـــق ســـنوات قبل 
انجـــام می شـــود و در این دســـتورالعمل تأکید بر 
مصوبات قبل شـــده بنابراین ۷۵درصد تبلیغات 
محیطـــی بـــه باشـــگاه ها تعلـــق دارد کـــه طبـــق 
دســـتورالعمل و مســـتندات موجود در ســـازمان 

لیگ بـــه آنهـــا پرداخت می شـــود.«
 شـــکاری در مورد درآمد بلیت فروشی توضیحاتی 
دارد: »در ارتبـــاط بـــا بلیت فروشـــی هـــم نحـــوه 
تســـهیم بـــه ایـــن صـــورت اســـت کـــه ۱۰درصـــد 
فدراســـیون فوتبـــال، ۵درصـــد ســـازمان لیـــگ، 
۵درصد هیأت فوتبـــال برگزارکننـــده و ۸۰درصد 
ســـهم باشـــگاه ها اســـت. همچنیـــن هزینه های 
باشـــگاه های لیگ برتری همچـــون حق عضویت 
شرکت در مســـابقات)ورودیه(، جرایم انضباطی، 
پزشـــکی و... از حســـاب فی مابیـــن پرداخـــت 
و باشـــگاه های لیـــگ برتـــری هیـــچ پرداختـــی 
طی ســـال های گذشـــته بابت موضوعـــات فوق 
نداشـــته اند. بنابرایـــن ســـازمان لیگ ســـازمانی 
شفاف اســـت که همواره تعاملی مثبت و سازنده 

با باشـــگاه های فوتبـــال دارد.«

علیپـــور، رئیـــس کمیتـــه صیانـــت و 
در  فســـاد  دربـــاره  لیـــگ  ارزیابـــی 
فوتبـــال گفت: »فدراســـیون فوتبال 
با توجـــه بـــه مأموریتی کـــه دارد، در 
حـــوزه مراقبت و صیانت، سیاســـت 
پیشـــگیرانه ای داشـــته کـــه بـــه طور 
جـــدی بر اعمـــال مقـــررات و اصلاح 
روش ها اصرار داشـــتند. خداراشکر 
در 2 تـــا 3 ســـال گذشـــته اتفاقـــات 
خوبی رخ داده است. آنچه این روزها 
پیرامـــون پرونـــده مس رفســـنجان 
مطـــرح می شـــود بـــه چندین ســـال 
قبل بـــر می گـــردد کـــه ایـــن پرونده 
در کمیته صیانت و ســـلامت از لیگ 
فوتبال ایران بررســـی شد. در اسفند 
98 جلســـه ای را بـــا بالاتریـــن مقـــام 
وزارت صمـــت داشـــتیم. مـــوارد را 
مطرح کردیم و درخواســـت مراقبت 
جدی داشـــتیم. این پرونـــده باید در 

کمیته اخلاق و رکن قضایی بررســـی 
می شد که دوســـتان بررسی کردند. 
اخیـــراً برخـــی حضـــرات اعترافاتـــی 
داشـــتند. نهادهای نظارتی متناسب 
بـــا اساســـنامه فدراســـیون فوتبال و 

قوانیـــن فیفا همکاری بســـیار خوبی 
دارنـــد. فدراســـیون فوتبـــال به طور 
جدی همـــه موارد را رصـــد می کند.«

رئیـــس کمیتـــه صیانـــت و ارزیابـــی 
بازداشـــت  اینکـــه  مـــورد  لیـــگ در 

رئیـــس  و  داوران  کمیتـــه  رئیـــس 
کمیتـــه برگـــزاری مســـابقات به چه 
دلیل بوده و بهتر اســـت فدراسیون 
فوتبـــال در این مورد شـــفاف تر عمل 
کنـــد، معتقـــد اســـت: »پرونـــده در 
دادگســـتری و نهاد قضایی جمهوری 
اسلامی پیگیری می شود و متناسب 
با اثبـــات جـــرم و تخلـــف رأی صادر 
می کننـــد. در همان ابتـــدای پرونده 
هم رئیس فدراســـیون فوتبال و هم 
ارکان قضایـــی فدراســـیون گفتنـــد 
قطعـــاً اگـــر کســـی از ایـــن تخلفات 
منتفـــع شـــده باشـــد، پرونـــده در 
رکـــن قضایـــی فدراســـیون فوتبـــال 
و دیـــوان تحقیقـــات کمیتـــه اخلاق 
مفتوح می شـــود. این عـــزم جدی در 
مجموعه فوتبال جمهوری اســـلامی 
ایـــران وجود دارد و هیـــچ تعارفی هم 

نداریم.«

علیپور: برای برخورد با فساد با هیچ کسی تعارف نداریم

سوژه

سقف بودجه

نشستسالانهناظربرسقفقراردادهابود

رجائیان:بندقراردادلیموچی
قابلیتاجراییندارد

محمـــد رجائیـــان در خصـــوص ماجـــرای انتقـــال مهـــدی 
لیموچی می گوید: »باشگاه پرســـپولیس از راه های قانونی 
و بدون توجه به مســـائل حاشـــیه ای پیگیر موضوع بوده، 
اولویـــت ما برای این انتقال باشـــگاه پرســـپولیس اســـت. 
خود بازیکن هم برای ما مهم اســـت که دوســـت داشته به 

پرســـپولیس برود ولی هنوز قطعی نشـــده اســـت.«
او درمـــورد اینکـــه باشـــگاه آلومینیـــوم اراک از راه فـــروش 
بازیکـــن درآمد خوبی داشـــته، معتقد اســـت: »جلســـه ای 
کـــه امروز داشـــتیم در مورد همیـــن قانون ناظر بر ســـقف 
قراردادهـــا بـــود. خودمان هـــم در فصل گذشـــته یکی، دو 
اشـــتباه داشـــتیم که بابت آن به کمیتـــه انضباطی معرفی 
شـــدیم. یکـــی همین بند فســـخی اســـت کـــه در قـــرارداد 
لیموچـــی بـــود. ایـــن بند بـــرای بازیکـــن قابلیـــت اجرایی 

ندارد.«


